
 

Notulen Algemene Ledenvergadering 
v.v. Valken ‘68 
Datum: 4 april 2025 
Tijd: 20:10 tot 21:45 uur 
Locatie: Sportpark ’t Duyfrak, Duyfraklaan 9, 2235 SL Valkenburg 
Voorzitter: Jaap Janssen 
Notulist: Joost Franse 

1. Opening 
Voorzitter Jaap Janssen opent de vergadering om 20:10 uur en heet alle aanwezigen welkom. 
Er zijn circa 25 leden aanwezig. 
 

2. Mededelingen vanuit het bestuur 
Jeugdvoorzitter Michael Sloos en kascommissielid Wim Masmeijer hebben zich afgemeld. 
 

3. Vastellen notulen voorgaande Algemene Ledenvergadering 
De notulen worden, zonder wijziging, vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag vanuit het bestuur 
• 16 augustus 2023: Het zomervoetbalkamp de Valken3daagse vindt plaats; 
• 18 september 2023: Valken ’68 en Keurslager Timmers al 40 jaar partners; 
• 26 september 2023: Valken ’68 stopt met de ‘pupil van de week’ en start met ‘team van 

de week’; 
• 17 oktober 2023: Valken ’68 haalt 1.600 euro op via Rabo ClubSupport; 
• 23 oktober 2023: In samenwerking met de KNVB organiseert Valken ’68 een 

trainerscursus; 
• 9 november 2023: Moties voor de nieuwbouwplannen aangenomen tijdens de 

Algemene Beschouwing van de gemeente Katwijk; 
• 20 december 2023: Johan Kerpershoek is de vrijwilliger van het jaar 22/23; 
• 24 december 2023: Derek van der Plas verlengt contract als hoofdtrainer Valken ’68; 
• 1 januari 2024: Artan Reçica toegevoegd aan de technische staf van het eerste elftal; 
• 10 januari 2024: Mike de Boer en Henk van der Nagel verlengen bij het tweede elftal; 
• 11 januari 2024: Valken ’68 vertrekt naar Portugal voor het jaarlijkse trainingskamp; 
• 13 januari 2024: Tijdens het trainingskamp wordt de Algarve Cup gewonnen; 
• 19 januari 2024: Erwin van Bentum en Fred van der Meij hebben de cursus 

‘Voetbalcoach 1 junioren’ afgerond; 
• 23 januari 2024: Wim Masmeijer wordt weer vlagger van het eerste elftal; 
• 24 januari 2024: Valken ’68 organiseert AED- en reanimatiecursus; 
• 25 januari 2024: Dirja Masmeijer wordt per ingang van het nieuwe seizoen “Coach 

Sociale Veiligheid”; 



• 30 januari 2024: Selectiespeler Bas van Delft wordt onwel tijdens training. Het loopt 
gelukkig goed af; 

• 8 februari 2024: Er wordt 7.332 euro opgehaald tijdens de Grote Clubactie; 
• 22 februari 2024: Veld 4 wordt voorzien van dug-outs; 
• 26 februari 2024: Thijs Ouwehand van v.v. Noordwijk naar Valken ’68; 
• 12 maart 2024: Lid van Verdienste Frans van der Heijden overlijdt op 81-jarige leeftijd; 
• 14 maart 2024: Valken ’68 ontvangt donatie van 2.600 euro van Retail Flowers & 

Plants; 
• 24 maart 2024: Sten Schaap van K.v.v. Quick Boys naar Valken ’68; 
• 23 april 2024: Erwin van der Nagel behaalt de opleiding ‘Voetbalcoach 2 senioren’ 
• 24 april 2024: De Algemene Ledenvergadering vindt plaats; 
• 26 april 2024: Ton de Vries wordt Lid in de Orde van Oranje-Nassau; 
• 29 april 2024: Rabobank Leiden-Katwijk schenkt hardcups voor een duurzame 

toekomst; 
• 3 mei 2024: Voormalig jeugdtrainer Willem Barnhoorn is overleden; 
• 6 mei 2024: Gregor Zalewski van Foreholte naar Valken ’68; 
• 8 mei 2024: Nasreddine Bouhamed van Alexandria ’66 naar Valken ’68; 
• 9 mei 2024: Valken ’68 organiseert zeer succesvol Postmus.nl Hemelvaarttoernooi; 
• 22 mei 2024: Valken ’68 neemt afscheid van hoofd jeugdopleiding Edwin Kluivers; 
• 24 mei 2024: De Familiedagencommissie wordt door Autocentrum van Egmond 

volledig in het nieuw gestoken; 
• 26 mei 2024: Jesper Slootweg (1) en Bas Star (2) zijn speler van het jaar; 
• 27 mei 2024: Jelmer van Egmond (Rijnsburgse Boys) keert terug naar Valken ’68; 
• 28 mei 2024: Quinten Wolff en Bastiaan Meijvogel komen over vanuit de jeugd naar de 

selectie; 
• 1 juni 2024: De JO14-1 verliest de finale van de Zwaluwen Jeugdbeker; 
• 1 juni 2024: De Autocentrum van Egmond Familiedagen gaan van start; 
• 5 juni 2024: Het eerste elftal sluit het seizoen in de Eerste Klasse af als tweede en 

speelt een nacompetitiewedstrijd tegen VOC Rotterdam (1-4) op een afgeladen 
sportpark ’t Duyfrak; 

• 7 juni 2024: Valken ’68 gaat in zee met voetbalschool AllFootball; 
• 11 juni 2024: De trouwe schoonmakers Els van Leeuwen en Wil Imthorn nemen 

afscheid; 
• 12 juni 2024: Wim Masmeijer ontvangt een bekroning: Lid van Verdienste; 
• 13 juni 2024: Stefan Kralt keert terug bij de selectie; 
• 15 juni 2024: Valken ’68 wint de LAV Cup; 
• 17 juni 2024: Valken ’68 neemt afscheid van Joris van Harmelen (SVC ’08), Huig van 

Duijn (FC Oegstgeest), Martijn Blom (gestopt), Kees Guijt (keeperstrainer), Nick Guijt 
(SVC ’08), Henk Ravensbergen (Valken 6) en Tim van Delft (Valken 6); 

• 18 juni 2024: Wouter Vroegindeweij van K.v.v. Quick Boys naar Valken ’68; 
• 19 juni 2024: Thomas Duiker van Rijnsburgse Boys naar Valken ’68; 
• 24 juli 2024: Valken ’68 lanceert spiksplinternieuwe website. 

 
5. Financieel jaarverslag over het afgelopen boekjaar 2023/2024, het lopende boekjaar 

2024/2025 en begroting 2025/2026 



De penningmeester Cas Paauw neemt het woord en gaat in op de financiële cijfers. Het 
ledenaantal groeit gestaag door. Het aantal mannelijke leden blijft stijgen, echter stagneert de 
groei van de dames. Bij de jeugd is te zien dat de bovenbouw groeit en de onderbouw afvlakt.  
 
De omzet in de kantine is gestegen, echter is de kostprijs van de producten gestegen waardoor 
de marge kleiner is. Denk hierbij aan de hogere prijzen voor bier en koffie. In de komende 
periode gaan enkele prijzen van producten in de kantine stijgen. Daarnaast ligt er een 
belangrijke taak voor de kantinecommissie om naar de inkoop te kijken.  
 
Ook is terug te zien dat de sponsorinkomsten flink gestegen zijn. Dit heeft te maken met de 
overeenkomst die gesloten is met 123inkt.nl en een andere manier van wegschrijven van de 
kleding. De kosten rondom sponsoring zijn wel gestegen. Dit heeft onder andere te maken met 
de investering in een nieuwe website en een mobiel camerasysteem.  
 
In het seizoen 2023/2024 zijn de huisvestingskosten gedeeld. Er stond ons een huurverhoging 
te wachten, echter heeft de gemeente Katwijk deze geschrapt. Ook de kosten voor energie zijn 
flink gestegen. Valken ’68 heeft een periode geen vast contract kunnen afsluiten. Inmiddels 
heeft de club een nieuw driejarig contract afgesloten. Valken ’68 heeft een energiesubsidie 
ontvangen. De penningmeester heeft besloten om deze niet van energiekosten af te halen, 
zodat het overzichtelijker is.  
 
De kledingvoorraad is hoger dan voorheen. Dit heeft te maken met het feit dat Valken ’68 voor 
drie jaar kleding ontvangt in het eerste jaar dat 123inkt.nl leverancier is geworden. Deze 150k 
wordt uitgesmeerd over een periode van drie jaar. Inmiddels is er zo’n 130k uitgegeven en is de 
verwachting dat we het met het resterende bedrag gaan redden.  
 
De penningmeester meldt dat de vrijval ‘waarderingsreserve gebouwen’ jaarlijks 21k is. Dit is 
uitgesmeerd over 15 jaar en is in het seizoen 2025/2026 nul. Dit heeft gevolgen voor de balans. 
Hierna blikt de penningmeester terug op tien jaar penningmeesterschap. In die periode is er 
plusminus 150k aan BTW en subsidie binnengekomen. 
 
Het resultaat over 2023/204 is €33.630,-  
 
Vraag: Waarom staan de aankoop van doelen en een microfoon op de balans? 
Antwoord: Dit is gedaan vanwege het positieve resultaat. Dit is een keuze.  
 
Vraag: Waarom moet er een positiever beeld zijn van het resultaat? 
Antwoord: Dit maakt gesprekken over financieringsmogelijkheden van Valken ’68 makkelijker. 
 
Vraag: Waarom vindt de ALV plaats in april? Het najaar zou qua sturing beter zijn. 
Antwoord: De wens vanuit het bestuur is ook om deze weer te vervroegen.  
 

6. Verslag van de kascommissie en benoeming van kascommissieleden 
a. Aftredend: Ton de Vries 

De kascommissie (Ton de Vries en Wim Masmeijer) hebben steekproefsgewijs een controle 
gedaan op onrechtmatigheden. Deze zijn niet gevonden en alles zag er weer keurig uit. Ton de 
Vries treedt af en wordt hartelijk bedankt door het bestuur voor zijn bijdrage. Er zijn twee 
nieuwe kascommissieleden nodig. PR-voorzitter Joost Franse heeft iemand gesproken die 



interesse heeft. Met hem gaat het bestuur in gesprek. Ook meldt Auke Hoekstra Sr. zich. Hij is 
echter korter dan drie jaar geleden kascommissielid geweest.  
 

7. Vaststellen van de verhoging van contributie en kledingbijdrage voor het seizoen 
2025/2026. Het bestuur is voornemens de contributie niet te verhogen. 
De contributie van leden bij Valken ’68 wordt niet verhoogd. Er is onderzoek gedaan naar de 
contributie van omliggende verenigingen. Valken ’68 is op dit moment de duurste en het 
bestuur is van mening dat zij zichzelf uit de markt prijzen met een verhoging. Zoals eerder 
gemeld zullen er wel enkele producten in de kantine in prijs verhoogd worden. 
 

8. Benoeming/aftreden bestuursleden: 
a. Aftredend en herkiesbaar: Jaap Janssen (voorzitter) en Ronald Pesant (onderhoud 

en materiaal); 
b. Tussentijds aftredend: Cas Paauw (penningmeester). Volgens het schema zou 

aftreden plaatsvinden in de Algemene Ledenvergadering seizoen 2025/2026; 
c. Verkiesbaar? Voor de openstaande bestuursfuncties (secretaris, penningmeester 

en kantinezaken) kunt u zich als kandidaat-bestuurslid aanmelden. Formeel is de 
voordracht door drie leden vereist.  

De voorzitter en bestuurslid onderhoud en materiaal blijven in functie. Er zijn geen leden die 
deze rollen willen overnemen. De leden gaan akkoord met hun aanblijven. De penningmeester 
treedt tussentijds, en per direct, af en geeft een toelichting hierop. De leden gaan akkoord met 
zijn aftreden. Wel vraagt hij het bestuur om financiële decharge. Dit wordt na de ALV verder 
uitgewerkt.  
 
Omdat de voorzitter het enige DB-lid is op dit moment, worden jeugdvoorzitter Michael Sloos 
en de PR-voorzitter Joost Franse tijdelijk toegevoegd aan het DB tot er een nieuwe secretaris en 
penningmeester zijn. De leden gaan akkoord.  
 

9. Nieuwbouw kleedkamers en de aanleg van het vijfde voetbalveld 
Bestuurslid onderhoud en materiaal Ronald Pesant is aanspreekpunt voor de ontwikkeling rond 
veld vijf. De verwachting is dat het veld op z’n vroegst halverwege seizoen 2025/2026 gereed is.  
 
Het collega is akkoord met de nieuwbouwplannen van Valken ’68 en de huisartsenpraktijk. In 
mei gaat het naar de Gemeenteraad en zij moeten er definitief een klap op geven. De bijdrage 
van Valken ’68 is ruim een miljoen. Hiervoor gaat de club een lening afsluiten. De fysiopraktijk 
gaan we verhuren, de huisartsenpraktijk is apart van de vereniging.  
 
Vraag: Gaat de vereniging door tijdens de verbouwing? 
Antwoord: We gaan er ongeveer een jaar uit. We zullen units moeten gaan huren om te kunnen 
douchen en er zal een beroep worden gedaan op leden om zoveel mogelijk thuis te douchen. Er 
zijn gesprekken met de Oranjevereniging om op donderdag en zaterdag gebruik te kunnen 
maken van De Peuk als kantine.  
 
Vraag: De staat van sommige kleedkamers is op dit moment ronduit schandalig. Gaat de club 
hier nog iets aan doen? 
Antwoord: Er ligt een plan in het bestuur om hier iets aan te doen. 
 
 
 



10. Rondvraag 
Vraag: Sinds 1 januari 2025 kun je niet meer contant betalen. Waarom bieden we deze 
mogelijkheid niet meer aan? 
Antwoord: Het is veel rompslomp geworden. Contant geld moet van verder weg worden 
opgehaald, het kost steeds meer geld om het op te halen of in te leveren. Daarnaast is het voor 
de boekhouding gemakkelijker en voorkom je telfouten. Op zaterdag kun je tussen 9.00 en 
10.00 uur contant geld op je ledenpas storten.  
 
Vraag: Oud-bestuurslid kantinezaken stopt aan het einde van het seizoen met bijvoorbeeld 
roosters maken. Zijn er vordering rondom een overname? 
Antwoord: Er staan mensen op een lijst. Daar gaat het bestuur binnenkort mee in gesprek.  
 
Erelid Rein de Winter sluit de rondvraag af en bedankt Cas voor zijn tijd als penningmeester. 
Ook dankt hij het bestuur voor het harde werk dat zij leveren.  
 
Vanwege het plotselinge afscheid (per direct) van de penningmeester biedt Hugo Slootweg 
namens Confianza Accountants aan om de taken tot het einde van het seizoen waar te nemen.  
 

11. Sluiting 
Voorzitter Jaap Janssen bedankt alle aanwezigen voor hun komst en nodigt iedereen uit voor 
een drankje. Kascommissieleden Ton de Vries en Wim Masmeijer ontvangen op een later 
moment bloemen en penningmeester Cas Paauw wordt op een later moment in het zonnetje 
gezet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


